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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 26 november 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP --- 

 
PGP Duurzaamheid kerstverlichting Valkenburg  

Valkenburg is weer prachtig versierd en baadt in de kerstlichtjes.  
Gaan deze lichten ‘s nachts tussen bepaalde uren uit? Zo nee, kan de wethouder uitzoeken of dit mogelijk is in het kader van energieverspilling? 
  
Energiebesparing verwarming gemeentehuis  
Het valt de (steun)fractie van de PGP op dat de vergaderruimtes op het Gemeentehuis behoorlijk goed verwarmd zijn.  
Zou het op het Gemeentehuis een graadje lager mogen? 
 

VVD Snoeiwerkzaamheden 
Op het pad naar de drie beeldjes vanuit Valkenburg vinden snoeiwerkzaamheden plaats. Deze werkzaamheden zouden tot 2 december. Het pad 
naar de drie beeldjes is niet alleen een druk bewandeld pad, maar is nu ook onderdeel van de route d ’amuse. Is onze informatie correct dat de 
snoeiwerkzaamheden tot 2 december duren? Indien dit het geval is stellen wij voor om een duidelijke alternatieve route aan te geven voor 
gasten en inwoners. 
 
Bevers, bomen en onbegaanbare paden 
De paden lans de Geul in Schin op Geul vanuit de Eikenderweg, Scheumergats en Gronselenput in Schin op Geul richting Wijlre zijn niet meer 
toegankelijk voor voetgangers. Meerdere bomen zijn op de paden en in de Geul gevallen. Ook hebben bevers dammen gebouwd. Veel inwoners 
hebben al meldingen gemaakt en het Waterschap Limburg heeft gisteren al actie ondernemen op enkele plekken. Zou de gemeente op de plek 
kunnen kijken of alles weer in orde is en zo nodig met de andere instanties in contact kunnen treden om de paden weer veilig te maken en ook 
de dam in de Geul te verwijderen zodat er bij forse regenbuien geen gevaarlijke situaties kunnen ontstaan. 
 
Glasvezel in het buitengebied 
Wat is de stand van zaken betreffende aanleg van glasvezel in het buitengebied? Op de Berghof (Gulpen-Wittem) wordt momenteel glasvezel 
aangelegd. Had deze kabel niet eenvoudig doorgetrokken kunnen worden naar de Keutenberg? De inwoners van dit gehucht zitten al lang te 
wachten op duidelijkheid wanneer er ook bij hun glasvezel aangelegd worden. Graag een statusupdate voor de gehele gemeente. 
 
Nieuwe Kerk 
Wat is de stand van zaken betreffende de Nieuwe Kerk? 
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Stand van zaken voormalig hotel Berg en Dal Geulhem 
Heeft u als college weet van de stand van zaken rondom voormalig hotel Berg en Dal te Geulhem en kunt u dit met ons delen? 
 
Stand van zaken herstel brug Emmalaan en omgeving 
De laatste stand van zaken die wordt gegeven op de gemeentelijke website gaat over de informatiebijeenkomst in oktober 2023 en de zin ‘naar 
verwachting is de start van de werkzaamheden medio 2024’.  
Wat is op dit moment de concrete stand van zaken? Gaat men eindelijk beginnen met uitvoering?  
 
Sloop voormalige scholen Sint Joseph & Stella Maris 
Heeft men al inzichtelijk (concreet) wanneer de sloop van beide voormalige scholen van start gaat? Wordt er daarbij ook nadrukkelijk en goed 
gecommuniceerd met de directe omgeving? 
 
Daarnaast de vraag of men bereid is om de eerste steen van de voormalige basisschool Sint Joseph, met de tekst ‘De zegen van Sint Joseph zij 
altijd met ons’. Deze steen door den zeereerwaarde heer deken Krijns op 26 april 1936 geplaatst. Wil zijn een gedenksteen aan de moeilijke 
tijdsomstandigheden den waarin deze school is gebouwd. Het schoolbestuur.’ een plekje te geven in de nieuwe ontwikkeling op die locatie? 
 
Wellicht is er ook een dergelijke steen te vinden in het voormalige Stella Maris College en kunt u dat daarin ook meenemen? Dit om nadrukkelijk 
een link te leggen met de geschiedenis aldaar en dit ook voor toekomstige bewoners/bezoekers op die manier inzichtelijk te maken? 
 

 


